
Protokoll Styrelsemöte 9 juni 2022 

PROTOKOLL FRÅN HALMSTADS SEGELSÄLLSKAPS STYRELSEMÖTE 2022-06-09 
 

Deltagare ordinarie   
styrelse 

Närvaro   Adjungerade Närvaro 

Marie Karlsson ordförande  -    

Lars Häggström vice ordförande   x    

Arto Flodberg sekreterare  x    

  Dieter Nowack kassör -    

Ove Bengtsson x    

Wilma Larsson, suppl x    

 

1. Sammanträdet öppnades.  
2. Dagordning godkändes. 
3. Sekreterare för mötet Arto Flodberg. 
4. Val av justerare: Wilma justerar protokollet tillsammans med ordförande och 
sekreterare. 
5. Föregående Mötesprotokoll, lades till handlingarna punkterna uppsatta på 

aktivitetslistan.
6. Ekonomi: Ingen genomgång idag 
7. Kommittéer/grupper, rapportering 
 
Seglingskommitté: Marie Karlsson 
- 
  
Sportbåtskommitté: Marie Karlsson 
HSS team tog en finalplats i Sailing Champion's League genom att segla 
mycket bra under kvalet i Portugal. 
Ny Allsvensk segling i Långedrag 17-19 juni. 
  
Jollekommitté: Wilma Larsson 
 
Seglarskola är i princip fulltecknad. 
Nya optimister har kommit och är på gång för att börja användas. 
 
Fritidsbåtskommitté: Lars Häggström 
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Eskadersegling blev inställd p.g.a. dåligt väder. Spontansegling till bl.a. 
Torekov genomfördes helgen efter. 
 
Båt och- och Förvaltningskommitté: Dieter Nowack 
 
Båthuskommitté: Ove Bengtsson 
 
Gästbåt- och Husbilskommitté: Dieter Nowack 
Det har kommit klagomål på bristfällig städning av toaletter. 
Styrelsen städar enligt nedanstående: 
10/6 Ove 
11/6 Piga 
12/6 Arto 
13/6 Lars 
14/6 Ove 
15/6 Piga 
16/6 Wilma 
17/6 Lars 
18/6 Piga 
19/6 Arto 
Från och med Vecka 25 (20/6) städar piga.nu varje dag. 
  
Klubbhuskommitté: Ove Bengtsson 
 
Subliftgrupp: Lars Häggström 
 
110 båtar har lagts i. Sista iläggningsdag var 5/6  
Två nya förare har tillkommit. 
Subliften har gått sönder under tiden men åtgärdats. 
 
IT grupp: Marie Karlsson 
Svante kommer att stänga ner gamla hemsidan och spara de bilder som finns 
där på vår gemensamma drive. 

 
7. Aktivitetslista, genomgång det arbete som skall göras framöver. 
 
8. Pågående ärende 
  
9. Övriga frågor 
 
Förfrågan om att få använda rampen för vattenskoterutbildning 
har kommit till styrelsen. Svaret är att vi inte har möjlighet att 
erbjuda detta. 
  
10. Nästa möte Torsdag 11/8 , 18.00. 
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11. Sammanträdet avslutas  

-----------------------------------                              --------------------------------------                            

Lars Häggström / ordförande                            Arto Flodberg / sekreterare   

-----------------------------------  

     Wilma Larsson / justerare  


